

Title (en)

RECLOSABLE CONTAINER.

Title (de)

WIEDERVERSCHLIESBARER BEHÄLTER.

Title (fr)

RECIPIENT REFERMABLE.

Publication

**EP 0015271 A1 19800917 (EN)**

Application

**EP 79900584 A 19791217**

Priority

- BE 196063 A 19790629
- US 3894879 A 19790514
- US 90814178 A 19780522

Abstract (en)

[origin: WO7901094A1] A container (10) having an articulated closure for an opening (13) in the lid (11) in which one end (14) of the closure is mounted on the lid adjacent the inner end of the opening, a closure element (15) is hinged to the mounted end and overlies the opening to seal the contents and a lift element (17) is integrally formed on the closure element opposite the mounted end to lift the closure element pivotally relative to the mounted end to provide access to the opening for the discharge of contents of the container.

Abstract (fr)

Un recipient (10) ayant une fermeture articulee pour une ouverture (13) dans le couvercle (11) dans lequel une extremite (14) de la fermeture est montee sur le couvercle adjacente a l'extremite interieure de l'ouverture, un element de fermeture (15) est articule a l'extremite montee et recouvre l'ouverture pour enfermer le contenu et un element de relevage (17) est forme integralement sur l'element de fermeture a l'oppose de l'extremite montee pour lever l'element de fermeture par pivotement par rapport a l'extremite montee pour avoir acces a l'ouverture en vue de vider le contenu du recipient.

IPC 1-7

**B65D 39/04**

IPC 8 full level

**B65D 17/50** (2006.01); **B65D 39/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 17/508** (2013.01 - EP US); **B65D 2517/0013** (2013.01 - EP); **B65D 2517/0038** (2013.01 - EP); **B65D 2517/0061** (2013.01 - EP);  
**B65D 2517/5078** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

**WO 7901094 A1 19791213**; BR 7908691 A 19801230; DE 2950512 A1 19810108; DK 22480 A 19800118; EP 0015271 A1 19800917;  
EP 0015271 A4 19800929; GB 2036705 A 19800702; JP S56500331 A 19810319

DOCDB simple family (application)

**US 7900334 W 19790518**; BR 7908691 A 19790518; DE 2950512 A 19790518; DK 22480 A 19800118; EP 79900584 A 19791217;  
GB 8000553 A 19790518; JP 50087979 A 19790518